

Title (en)

Device for anchoring window and door frames.

Title (de)

Verankerungsvorrichtung für Fenster- und Türrahmen.

Title (fr)

Dispositif d'ancrage des cadres de fenêtres et portes.

Publication

EP 0379656 A1 19900801 (DE)

Application

EP 89120534 A 19891106

Priority

DE 8900954 U 19890127

Abstract (en)

Anchor part (16) with a fixing section (20) by means of which the anchor part can be fixed to the side of the frame (12) facing the wall, having an intermediate section (22) which extends from the fixing section in a direction away from the frame, having a holding section (24) which adjoins the intermediate section and juts out laterally from the latter, and also a screw (18) which interacts with the holding section by running through a hole (26A, B) in the holding section and which can be anchored in the wall (14). <IMAGE>

Abstract (de)

Ankerteil (16) mit einem Befestigungsabschnitt (20), durch den das Ankerteil an der Wand zugekehrten Seite des Rahmens (12) befestigbar ist, mit einem Zwischenabschnitt (22), der sich vom Befestigungsabschnitt aus in Richtung weg vom Rahmen erstreckt, und mit einem Halteabschnitt (24), der sich an den Zwischenabschnitt anschließt und von diesem seitlich absteht, sowie durch eine Schraube (18), die durch ein Loch (26A,B) in dem Halteabschnitt verlaufend mit dem Halteabschnitt zusammenwirkt und in der Wand (14) verankerbar ist.

IPC 1-7

E06B 1/60

IPC 8 full level

E06B 1/60 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 1/6015 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] BE 775321 A 19720316 - VRIENDT JEAN G M DE
- [Y] BE 427754 A
- [Y] DE 8713879 U1 19871126
- [Y] BE 898352 A 19840330 - LECRAMPE WILLY
- [Y] BE 703692 A 19680201
- [Y] DE 2207668 A1 19730830 - KEMPIN HORST
- [A] DE 8804654 U1 19880811

Cited by

GB2296523A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0379656 A1 19900801; EP 0379656 B1 19930120; AT E84843 T1 19930215; DE 58903356 D1 19930304; DE 8900954 U1 19890323

DOCDB simple family (application)

EP 89120534 A 19891106; AT 89120534 T 19891106; DE 58903356 T 19891106; DE 8900954 U 19890127